



Social Enterprise Summit 2025 International Symposium

Regular Price Promotion

Until 18 November 2025

1. Introduction

Event Name

- English Name: Social Enterprise Summit 2025 International Symposium (SES 2025)
- Chinese Name: 第十八屆社企民間高峰會國際研討會

SES Social Media Pages

Facebook:	@Social Enterprise Summit
Instagram:	@ses_socialinnovation
LinkedIn:	@Social Enterprise Summit

You are encouraged to tag Social Enterprise Summit's social media platform in each post.

2. For Social Media Platform

Content

ENG version	CHI version
【Only 1 week Until SES 2025 ! 🟡】 We're thrilled to be a Supporting Organisation with @socialenterprisesummit for the SES 2025 International Symposium, taking place 20–23 November 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) and HKPC Building! In a Volatile, Uncertain, Complex, and Ambiguous (VUCA) world, collaboration is essential for driving social innovation! Join 50+ speakers and ~6000 changemakers exploring social innovation this November. SES 2025 brings you three tracks designed to empower changemakers and drive real impact: ♦ Sectors for Social Innovation 跨界創新 ♦ Changemakers and Innovators with Impact 賦能創變 ♦ Sustaining the SI Ecosystem 可持續社創體系 Break silos, Build our future.	【距離 SES 2025 只剩下一星期! 🟡】 很高興成為第十八屆社企民間高峰會國際研討會 @socialenterprisesummit 的支持機構! 在充滿易變性、不確定性、複雜性與模糊性的 VUCA 時代，協作成為推動社會創新的關鍵。 把握機會與 50 多位演講嘉賓及約 6000 名創變者同場，探索三大主題： ♦ Sectors for Social Innovation 跨界創新 ♦ Changemakers and Innovators with Impact 賦能創變 ♦ Sustaining the SI Ecosystem 可持續社創體系 突破界限，建設未來。早鳥優惠雖然已經結束，但 SES 2025 仍然接受報名！使用優惠碼 “SES25YAY” 即可享有八折優惠：http://bit.ly/ses2025_reg 📅 2025 年 11 月 20-23 日 📍 由香港會議展覽中心啟動，深入不同社區 🟡 主題：從心連結 社創無界 更多詳情請參閱 www.ses.org.hk

Social Enterprise Summit 社企民間高峰會

30/F, Grandion Plaza, 932 Cheung Sha Wan Road, Cheung Sha Wan, Hong Kong

香港長沙灣長沙灣道 932 號興迅廣場 30 樓

Tel: (852) 3488 0098 | Email: ses@ses.org.hk | Website: www.ses.org.hk



Early bird pricing has ended but registration is still open! Secure your pass today and enjoy a 20% discount by using the code "SES25YAY". **Register Today:** http://bit.ly/ses2025_reg

 20–23 November 2025

 Launching from Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC), spreading citywide
 Theme: Unleashing Passion & Purpose for Social Innovation - HK & GBA

For more details, please visit: www.ses.org.hk

#SES #SocialEnterpriseSummit #Passion&Purpose

#SES #SocialEnterpriseSummit #Passion&Purpose #
社企民間高峰會

Post Visual

Please don't forget to attach the 2 visuals in the post!

3. For e-Newsletter and eDMs

Content

ENG version	CHI version
【Only 1 week Until SES 2025 ! 】 We're thrilled to be a Supporting Organisation for the SES 2025 International Symposium, taking place 20–23 November 2025 at the Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) and HKPC Building! In a Volatile, Uncertain, Complex, and Ambiguous (VUCA) world, collaboration is essential for driving social innovation! Join 50+ speakers and ~6000 changemakers exploring social innovation this November. SES 2025 brings you three tracks designed to empower changemakers and drive real impact: ◆ Sectors for Social Innovation 跨界創新 ◆ Changemakers and Innovators with Impact 賦能創變	【距離 SES 2025 只剩下一星期! 】 很高興成為第十八屆社企民間高峰會國際研討會的支持機構! 在充滿易變性、不確定性、複雜性與模糊性的 VUCA 時代，協作成為推動社會創新的關鍵。 把握機會與 50 多位演講嘉賓及約 6000 名創變者同場，探索三大主題： ◆ Sectors for Social Innovation 跨界創新 ◆ Changemakers and Innovators with Impact 賦能創變 ◆ Sustaining the SI Ecosystem 可持續社創體系 突破界限，建設未來。早鳥優惠雖然已經結束，但 SES 2025 仍然接受報名！使用優惠碼 "SES25YAY" 即可享有八折優惠：http://bit.ly/ses2025_reg  2025 年 11 月 20-23 日



◆ Sustaining the SI Ecosystem | 可持續社創體系

Break silos, Build our future.

Early bird pricing has ended but registration is still open! Secure your pass today and enjoy a 20% discount by using the code “SES25YAY”. **Register Today:** http://bit.ly/ses2025_reg

 20–23 November 2025

📍 Launching from Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC), spreading citywide

● Theme: Unleashing Passion & Purpose for Social Innovation - HK & GBA

For more details, please visit: www.ses.org.hk

Stay tuned for the event updates:

Facebook: @Social Enterprise Summit
Instagram: @ses_socialinnovation
LinkedIn: @Social Enterprise Summit

We can't wait to see you there!

📍 由香港會議展覽中心啟動，深入不同社區

● 主題：從心連結 社創無界

更多詳情請參閱 www.ses.org.hk

Facebook: @Social Enterprise Summit

Instagram: @ses_socialinnovation

LinkedIn: @Social Enterprise Summit

期待與你一同參與這場年度社創盛會！

4. For Website

(ENG)

In a time of rapid global changes and uncertainties, we are challenged to rethink how we address pressing societal issues such as inequality, poverty, climate change, and community well-being. Social innovation has emerged as a powerful tool—not limited to charity or policy—but as a means to create impactful, practical, and scalable solutions. It is about reimagining systems, connecting diverse stakeholders, and fostering collaboration to build more inclusive and resilient communities.

The 18th Social Enterprise Summit (SES 2025) International Symposium embraces the theme “**Unleashing Passion & Purpose for Social Innovation – HK & GBA**”, emphasising the importance of bridging hearts and breaking boundaries. By fostering connections across regions, generations, and sectors, SES 2025 seeks to inspire changemakers to co-create sustainable solutions that address complex challenges.

Social innovation is not confined to social enterprises; it is a bridge that unites civil society, businesses, governments, academia, and communities. Through shared purpose and mutual trust, we can break down silos and deliver on the Triple Bottom Line—economic performance, social responsibility, and environmental sustainability.

As a global hub, Hong Kong plays a pivotal role in connecting the Greater Bay Area and the international community. SES 2025 will showcase real-world success stories from both local and global perspectives, demonstrating the power of social innovation in driving systemic change. From empowering underserved communities to advancing sustainability, these stories highlight the transformative potential of passion and purpose in action.

This year, SES 2025 will continue to serve as a co-creative and participatory platform, bringing together thought leaders, innovators, and changemakers from Asia and beyond. Together, we reaffirm our shared commitment to connect, innovate, and build a more just, inclusive, and sustainable future for all.

Date: 20th to 23rd November 2025

Venue: Hong Kong Convention and Exhibition Centre (20th to 21st November), HKPC Building (22nd November) & SES x Good Lab: Social Innovation Tour @ The Greater Bay Area (22nd November)

For more details, please visit: www.ses.org.hk

(CHI)

面對瞬息萬變的全球格局和不確定性，我們需要重新思考如何應對不平等、貧窮、氣候變化和社區福祉等緊迫的社會議題。社會創新已成為一種強大的工具——不僅局限於慈善或政策，而是通過實際且可擴展的創新方案，產生深遠的影響。社會創新的核心在於重塑系統、連結多元持份者，並促進合作，共同建設更具包容性和韌性的社區。

第十八屆社企民間高峰會（SES 2025）國際研討會以「從心連結 社創無界」為主題，強調連結人心與突破界限的重要性。透過促進跨地域、跨世代和跨界別的聯結，SES 2025 希望啟發創變者共同創造可持續的解決方案，以應對複雜的挑戰。

社會創新不僅是社企的專屬領域，更是一座橋樑，連結公民社會、商界、政府、學界與社區。通過共同的目標與互信，我們能打破各自為政的壁壘，實現「三重底線」——經濟效益、社會責任與環境可持續性。

作為國際樞紐，香港在連結大灣區與國際社會中發揮著關鍵作用。SES 2025 將展示來自本地與全球的成功案例，展現社會創新在推動系統性變革中的力量。從賦能弱勢社群到推動可持續發展，這些故事充分體現了熱情與使命的實踐如何帶來深遠的變革。

今年，SES 2025 將繼續作為一個融合共創和參與的平台，匯聚來自亞洲及其他地區的思想領袖、創新者與創變者。我們將重申共同的承諾：連結、創新，並為所有人構建一個更加公平、包容與可持續的未來。

日期: 2025 年 11 月 20 日至 23 日

地點: 香港會議展覽中心（11 月 20 至 21 日）、生產力大樓（11 月 22 日）、SES x Good Lab 好單位：大灣區社會創新之旅（11 月 22 日）

更多詳情請查閱: www.ses.org.hk

5. Contact Person

If you need more information or have any questions, please feel free to contact:

Ms Kay Lam

Assistant Manager (Marketing and Communications)

Email: kay@ses.org.hk

WhatsApp: [+852 96285336](https://wa.me/85296285336)

Mr Ronald So

Senior Project Executive (Marketing and Communications)

Email: ronald@ses.org.hk

WhatsApp: [+852 67033093](https://wa.me/85267033093)